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Styrelsen

Den 22/11 var det dags för julgransresning och efter det årsmöte med åldermansgillet i
Bävmans lada. Mötet började i vanlig ordning med att åldermannen Bo Mårtensson blåste i
hornet, följt av genomgång av dagordningen. Man kan sammanfatta det gångna året som lyckat
och ännu en gång framförde styrelsen sitt tack till alla som ställde upp under årets "slaget om
fyledalen".
Styrelsen blev omvald och som ålderman för det kommande året utsågs Mikael Holmberg.
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Under mötet så fanns det möjlighet för barnen att pyssla...Vidare så disskuterades det vilka möjligheter det finns att få till en fortsättning för cykelvägenfrån Tomelilla och med tanke på framför allt barnen i byns säkerhet så är detta en fråga somkommer att bearbetas under året, det bestämdes även att åldermansgillet ska ordna ensommarfest med inriktning på roliga aktiviteter för barnen och en grupp bestående av Helena,Jane och Rebecca ska driva denna fråga. 

Mötet avslutades med korvgrillning, kaffe och lämpliga tillbehör.Tack till Bävmans för att ni lånade ut ladan och det var riktigt kul att så många kom till mötet!Om ni har förslag/synpunkter på vad som ska hända i byn under det kommande året så är allavälkommna att disskutera i forumet här på sidan.
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